
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 29. november 2023 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere SB og ledelse: Benedikte, Kirstine, Allan, Kristina, Maja, Morten, Tonning, Birger, Freya 
Afbud fra: Annika, Ida, Malak og Aua 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til referat 

17.30-17.35 Godkendelse af dagsorden og 
referat 

 Kirstine 
 

Referatet og dagsorden er 
godkendt. 
 

17.35-17.45 
 

Nyt fra Elevrådet  Kristina Punkterne kommer senere. 

17.45-18.00 Præsentation af årshjulet Bestyrelsen får fremlagt 
årshjulet og kan komme 
med kommentarer hertil 

Kirstine Årshjulet er blevet 
gennemgået.  
Det er et dynamisk dokument.  

18.00-18.40 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Visionen med Campusskolen  Ledelsen fremlægger sin 
vision for skolen.  
Oplægget er en teaser i 
forhold til et kommende 
teammøde i december 
eller januar 
måned/igangsættelse af 
arbejdsgruppe. 
 
Bestyrelsen kan stille 
opklarende spørgsmål.  
 
 
Fondsansøgning til 
EbbeFos fonden. 

Kristina Kristina fremlagde ledelsens 
vision for Campusskolen.  
 
ZBC vil gerne samarbejde om 
en elevdrevet kantine.  
Bestyrelsen bakker op om, at 
der sættes i gang med en 
elevdrevet kantine.  
Bestyrelsen giver elevrådet, 
ledelse og ZBC lov til at arbejde 
med et udvalg af mad – 
bestyrelsen følger op 
efterfølgende løbende.  
 
Forslag om debathold og 
RadioRingsted.  
 



Campusskolen har budt ind på 
et rammeprojekt, der 
omhandler en EUD-linje.  
På 8. årgang igangsættes en 
EUD-linje allerede i dette 
skoleår. Målgruppen er 16 
elever. Kendte lærere fra 
årgangen. 
 
Vi er blevet kontakt vedr. at 
oprette en sportslinje.  
Det lokale foreningsliv vil gerne 
samarbejde omkring linjen.  
 
Bestyrelsen ønsker at få 
information sendt ud inden 
temamøde.  
 
Har man kontaktet 
musikskolen ift. noget 
musisk/kreativt? 
 
Vi skal være opmærksomme 
på, at eleverne på en EUD-linje 
vil stå udenfor en fuld 
afgangsprøve, det bliver vi 
målt på og skal være 
opmærksomme på.  
De unge mennesker må ikke 
stilles dårligere, fordi at de ikke 
kan gennemskue 
konsekvenserne.  
 
Skal alle kobles på en linje? 
Kunne en mulighed være, at 
der også var almenklasser? 
Tanken er, at der skal være 
almenklasser og linjer.  



Vi skal have set på fordel og 
ulemper ved linjerne.  
 
Temamøde d. 13.12 kl. 19.00-
20.30 

18.40-19.10 Julefrokost og kaffe    

19.10-19.30 Princip for skærmbrug Tilbagemelding fra 
medarbejder og eleverne i 
forhold til eksisterende 
mobilpolitik 

Præsentation af podcast, 
artikel og hjemmeside – 
fokus på processen for 
princippet.  

Kirstine Der ønskes et fælles afsæt for 
debatten.  
 
Medarbejderrepræsentanterne 
fortalte om de betragtninger, 
som personalegruppen er 
kommet med.  
Overvejende stemning for at 
telefonerne skal afleveres om 
morgenen og hentes om 
eftermiddagen. 
 
Kristina beskrev elevernes 
betragtninger.  
Eleverne ønsker ikke en 
restriktiv mobilpolitik. De 
ønsker en politik, hvor 
eleverne kan få lov til at have 
mobilerne.  
 
Alle lytter og læser til næste 
gang. Der udarbejdes et princip 
af lærerne, som der skal kigges 
på.  
Opmærksomhed på, at der skal 
sættes noget i stedet for 
skærme og mobiler. 
Alle argumenter skal være i 
orden, når vi møder 
forældrene.  
 
Der nedsættes en 



arbejdsgruppe.  
Freya laver et udkast fra 
lærersiden og mere 
undersøgende arbejde. 
Kirstine sender læse/lytte-stof 
ud.  

19.30-20.00 Tilbagemelding fra Landsmøde med 
Skole og Forældre 
Fokus på:  

 Undervisningsmiljøvurdering 

 Skoleudviklingssamtalen 

Birger og Kirstine var 
afsted. De fortæller om de 
forskellige inputs de fik til 
de 
opmærksomhedsunkter vi 
stadig har i 
Campusskolens 
bestyrelsesarbejde. 

Har vi brug for at ændre i 
vores arbejde og årsplan 
på baggrund af denne nye 
viden? 

Birger og Kirstine UMV som Styringsværktøj  

Lige nu er der penge, der følger 
med for at etablere UMV på 
skolerne 

Kursuspakke består af: 

 Møde for skoleledere 
 Grundkursus for UMR 

og kontaktlærer 
 Opfølgningskursus for 

UMR og Kontaktlærer 
 Online Kursus for 

Kontaktlærer 

vierumr.dk 
 
Birger går til fødeskole og får 
skubbet på. 
Campusskolen har en opgave.  
 
Kirstine har hørt om 
skoleudviklingssamtale. Næste 
skoleår skal bestyrelsen være 
med til samtalen. Kirstine er i 
dialog med de andre 
skolebestyrelsesformænd i 
gang med at lave et samlet 
indspark til forvaltningen.  
Det var rigtig godt at være med 



– anbefaling om deltagelse 
næste skoleår.  

20.00-20.20 Orienteringspunkter:  
Tilbagemelding på 12-12 seminar 
med politikerne  
 
Antimobbestrategien – 
forældrehenvendelse 
 
Bestyrelsens orientering i UFU 
referater 
 
Foreløbig tilbagemelding på 
tildelingsmodellen 

 Kirstine 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kristina  

Kirstine orienterede om 12-12 
seminariet.  
9. januar er der skoleforum. 
Skolebestyrelsesmødet rykkes 
til d. 16. januar.  
 
Kirstine har fået en 
henvendelse vedr. vores 
antimobbestrategi.  
Der skal udarbejdes en 
handleplan indenfor 10 dage.  
Antimobbestrategien kan 
sendes ind til DCUM.  
Vi skal have kigget på, hvem 
der skal gøre hvad og hvordan.  
 
Vi mangler at få lavet et rul ift. 
UFU-referater.  
 
Tildelingsmodellen er blevet 
gennemført, dog med en 
længere indkøringsperiode for 
Campusskolen.  

20.20-20.30 Punkter til næste møde og evt.  Orientering om rammerne 
for budget 2024.  
 
Den lovmæssige 
forældrebetaling ved 
lejrskoler. 
 

Kirstine Klassedannelseprincippet kan 
være klar til mødet i januar. 
 
Kristina står for dagsorden + 
info til temamøde.  
 
Budgettet drøftes d. 16.1 
 
Der ønskes en telefonliste.  
 
Der mangles suppleanter. Der 
skrives ud fra bestyrelsen.  
 



De ting der kom frem under 
visionen var rigtig fine.  

 
 


